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NUORISORAADIN TOIMINTAKERTOMUS 2019-2020 
 

Kaudella 2019-2020 Nuorisoraati koostui seitsemästä jäsenestä. Jasmin Al-Ramahi toimi puheenjohtajana ja 
Emilia Sundström varapuheenjohtajana. Puheenjohtajiston lisäksi Nuorisoraatiin kuuluivat Ines Kojo, Nuutti 
Saramo, Markus Kapanen, Milja Myllyoja sekä Antto Parkkonen. Sihteerinä toimi Ulf Wiberg, ohjaajana Taija 
Selin sekä valmistelijana Tommy Gröndahl. Nuorisoraati piti kauden aikana kahdeksan kokousta. Nuorisoraadin 
kokouspaikkana toimi Via-paja, kevään aikana raati siirtyi Teams-etäkokouksiin. 
 
Omien kokoustensa lisäksi Nuorisoraadin jäsenet osallistuivat ahkerasti lautakuntien kokouksiin. Lautakuntien 
kokouksissa Nuorisoraadin edustajalla on puhe- ja läsnäolo-oikeus. Tällä hetkellä Nuorisoraati istuu säännölli-
sesti kulttuurilautakunnan, ympäristölautakunnan, sivistyslautakunnan ja sen jaostojen sekä teknisen lautakun-
nan kokouksissa. 
 
Nuorisoraati toteutti syksyllä ryhmäytymisleirin Lohjalle. Leirillä raatilaiset tutustuivat toisiinsa, mutta myös 
työskentelivät: leirillä esimerkiksi valmisteltiin tulevaa Nuorten ääntä. Nuorten äänessä tavoite on keksiä yleis-
hyödyllinen ehdotus Hangon viihtyvyyden parantamiseksi. Tällä kaudella Nuorten ääni -konsepti uudistettiin: 
ennen koulut olivat valmistelleet ehdotukset ja raadin jäsenet päättäneet voittajan, kun taas tällä kaudella raati-
laiset valmistelivat ideat. Hangon oppilaat ja opiskelijat saivat äänestää ehdotusta, jonka haluaisivat toteutetta-
van Hankoon. 
 
Alkuvuodesta raati esitti ehdotuksensa kaikille Hangon kouluille, ja voittajaksi kolmesta ehdotuksesta päätyi 
latauskaapit, joita asennettaisiin muutamalle eri yleishyödylliselle paikalle Hangossa. Nuorten äänen uudista-
mista oltiin suunniteltu jo viime kaudella, ja Nuorisoraati totesikin uuden konseptin menestyksekkääksi. 
 
Nuorisoraati antoi kauden aikana muutamia eri lausuntoja liittyen esimerkiksi Tehtaanniemeen sekä uuden S-
marketin rakentamiseen. Nuorisoraati kokoontui myös ylimääräisiin kokouksiin kauden aikana. Raati on päivit-
tänyt kauden aikana sosiaalisia medioitaan, eli Facebook- ja Instagram tilejään tuodakseen hankolaisille tietoa 
raadin toiminnasta. Nuorisoraadin kausi päätettiin kesäkuussa yhteisellä päivällisellä, jossa esimerkiksi pohdit-
tiin raadin suunnitelmia ensi kaudelle. 
 

Hangossa 18.6.2020 
 
Puheenjohtaja Jasmin Al-Ramahi 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR UNGDOMSRÅDET 2019 – 2020 (översättning) 
 
Ungdomsrådet bestod av sju medlemmar läsåret 2019 – 2020. Jasmin Al-Ramahi fungerade som ordförande och 
Emilia Sundström som viceordförande. Övriga medlemmar i ungdomsrådet var Ines Kojo, Nuutti Saramo, Mar-
kus Kapanen, Milja Myllyoja samt Antto Parkkonen. Ulf Wiberg fungerade som sekreterare, Taija Selin som 
handledare och beredare var Tommy Gröndahl. Ungdomsrådet höll åtta möten under perioden. Mötena hölls 
på Ungdomsverkstaden Via, men under våren övergick ungdomsrådet till att hålla sina möten som elektroniska 
distansmöten via Teams. 
 
Rådets medlemmar deltog även aktivt i nämndernas möten, under vilka rådets medlemmar har närvaro- och 
yttranderätt. Ungdomsrådet deltog regelbundet i kulturnämndens, miljönämndens, tekniska nämndens och 
bildningsnämndens samt dess sektioners möten. 
 
På hösten ordnades i Lojo ett gruppläger för ungdomsrådet. På lägret bekantade sig rådets medlemmar med 
varandra men arbetade även bl.a. med att planera det kommande projektet Ung röst. Målet med Ung röst är att 
hitta ett allmännyttigt ändamål för att förbättra trivseln i Hangö. Under verksamhetsåret förnyades Ung röst-
konceptet; tidigare år har skolorna fått ge förslag till allmännyttiga ändamål och rådet har fattat beslut om det 
vinnande förslaget, men i år var det ungdomsrådet som tog fram olika förslag och skolorna fick rösta om vilken 
av de olika idéerna som skulle genomföras. 
 
I början av året presenterade rådet sina förslag för alla skolor i Hangö och av tre förslag vann laddningsskåp som 
placeras i några allmännyttiga lokaler i staden. Förnyandet av Ung röst-konceptet hade planerats redan föregå-
ende år och ungdomsrådet kunde konstatera att det nya konceptet var framgångsrikt. 
 
Under verksamhetsåret gav rådet några utlåtanden, bl.a. angående utbyggandet av Fabriksudden samt nya S-
market. Ungdomsrådet samlades även till extra möten under verksamhetsperioden. Ungdomsrådet har uppda-
terat sina konton på sociala medier, dvs. Facebook och Instagram, för att göra sin verksamhet mera känd bland 
hangöborna. Ungdomsrådet avslutade sitt verksamhetsår med en gemensam middag under vilken man plane-
rade det kommande verksamhetsåret. 
 
Hangö 18.6.2020 
 
Ordförande Jasmin Al-Ramahi  
 
 

 


